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PROCES  VERBAL 

al sedintei extraordinare  a Consiliului Local Tintesti, 

incheiat astazi, 06.01.2022 

  

 

 

          Conform Regulamentului de functionare al Consiliului Local Tintesti, presedinte de sedinta este desemnat 

dnul. Dragan Neculai.  

            Astazi, data de mai sus, are loc sedinta ordinara a Consiliului local, fiind prezentati  13 consilieri din 

totalul de 13 . 

            Au fost prezenti, in calitate de invitati: 

                                                       Stoica Aurel             – primar 

                                                       Petrescu Sandina      -   pentru secretar 

                                                       Rotarescu Cristina    - consilier juridic 

                                                        

 

Incep lucrarile sedintei: 

 
                                Dna secretara da citire dispozitiei de convocare a Consiliului Local in sedinta extraordinara 

in ziua de 06.01.2022,  dupa cum urmeaza: 

 

 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea utilizarii in anul 2022 a execedentului bugetului local al comunei 

Tintesti 

      Initiator: primar, Stoica Aurel 

 Se spune la vot ordinea de zi. Toti consilierii sunt “ pentru” . 

                Se supune la vot procesul verbal al sedintei anterioare. Toti consilierii sunt “ pentru”. 

  

              Se trece la primul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind aprobarea utilizarii in 

anul 2022  a execedentului bugetului local al comunei Tintesti 

            Dnul. primar  da citire referatului de aprobare. 

 Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate. 

      Dl. Primar ofera explicatii si arata ca suma este impartita in doua capitole: - 200.000 lei pentru 

acoperirea golurilor de casa si 112.480 lei pentru finantarea sectiunii de dezvoltare.  

       Dl. Iordache doreste sa stie care este exact destinatia sumei privind sectiunea de dezvoltare. Dl. 

primar raspunde ca se va achita iluminatul public, se vor achizitiona masti si dezinfectanti.  

         Dl. Iordache doreste sa primeasca mai multe explicatii si pentru prima sectiune. Il intreaba pe dl. 

primar care este suma pe care unitatea o datoreaza pentru plata CAS si CASS. Dl. primar raspunde ca nu 

cunoaste suma exacta.  

         Dl. Iordache arata ca a constatat pe SEAP ca unitatea a platit servicii de consultanta pentru 

achizitii publice. Dumnealui doreste sa stie ce proiecte asa mari sunt in derulare, incat sa se impuna 

astfel de servicii.  

        Dl. primar raspunde ca serviciile de consultanta sunt pentru proiectul privind dotarea scolilor cu 

aparatura IT si pentru wc-ul tip container de la scoala Pogonele.  



         Dl. Iordache este de parere ca aceste proiecte puteau fi facute de personalul primariei, nu era 

necesar sa fie platita consultanta. Dl. primar raspunde ca aparatul primariei nu poate face fata volumului 

de munca din cauza lipsei de personal.  

        Dl. Iordache doreste sa stie, in acest caz, de ce nu se fac angajari incat primaria sa functioneze la 

maxim. De altfel, la solicitarea dumnealui s-a raspuns ca nu se pot face angajari din cauza pandemiei, 

lucru complet eronat. Ii solicita domnului primar sa initieze un proiect de hotarare privind scoaterea la 

concurs a locurilor vacante si angajarea unei persoane pentru accesarea de fonduri europene.                

      Deoarece nu mai sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare. 

     In urma votului deschis, Proiectul de hotarare privind aprobarea utilizarii in anul 2021 a execedentului 

bugetului local al comunei Tintesti se aproba cu 13 voturi “pentru” din totalul de 13 consilieri prezenti la 

sedinta. 

           Se trece la al doilea  punct de pe ordinea de zi:  Diverse  

 

                   Dl. Iordache aduce la cunostinta consilierilor ce prevede studiu privind asfaltarea, enumerand 

lucrarile care sunt prevazute in acesta si concuzionand ca acestea nu se regasesc si pe teren.  

                   In continuare, dl. Iordache arata ca a analizat produsele pe care copiii le-au primit din partea 

primariei si acestea nu erau “bio”, asa cum a afirmat domnul primar. Suma alocata a fost destul de mare, dar s-

au achzitonat produse putine si ieftine.  

                    Dl. Iordache intreaba de ce au fost facute achizitii pentru TAF, in conditiile in care acesta nu a fost 

miscat din locul in care este parcat. Dl. primar raspunde ca au fost achzitionate piese, ca sa poata fi pus in 

circulatie.  

                   La final, dl. Iordache doreste ca la sedinta urmatoare, serviciul de salubritate sa faca o dare de seama 

pentru anul 2021. 

 

 

 

 

             Drept  care, s-a intocmit prezentul proces verbal. 

 

 

                      Presedinte de sedinta,                                                               Intocmit, 

                      Consilier, Dragan Necuali                                      Consilier juridic, Rotarescu Cristina 


